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Om konstgräsplaner 

Stockholm behöver göra stora investeringar i anläggningar och ytor för idrott framöver. Bland 

dessa investeringar finns planer på att lägga konstgräs. Dock råder det stor oklarhet kring vad som 

händer med dessa planer. Miljöborgarrådet har sagt att hon vill stoppa framtida anläggningar av 

konstgräsplaner av miljöskäl. Idrottsborgarrådet ger dock helt motsatt besked och menar att 

konstgräsplaner är ”här för att stanna”. Att styret ger totalt motsatt besked om konstgräsplanernas 

framtid skapar förvirring och behöver redas ut. 

 

Idrotten har, sedan det blågröna styret tillträdde, prioriterats ned rejält. Det saknas till exempel 150 

miljoner kronor för att göra nödvändiga renoveringar och underhåll av idrottsanläggningar. I vanlig 

ordning går skattesänkningar före nödvändiga investeringar. Men när det gäller frågan om 

konstgräsplaner borde den inte vara så komplicerad, det handlar ju om att säga ja eller nej till 

framtida konstgräsplaner. 

 

Därför vill jag fråga idrottsborgarrådet: 
1. Vad är det blågröna styrets gemensamma syn på konstgräsplaner? 
2. Kommer framtida anläggningar av konstgräsplaner att stoppas av miljöskäl? 

 

Stockholm den 22 maj 2019 

 

Alexander Lindholm (S) 

 


